
Jak se vede vlčici Honey? Díky, dobře. Na to, že jí bylo již šestnáct let, velice dobře rehábko

snáší. Bolestí zadních běhů se zatím zbavila intenzivní rehabilitací  na klinice dr. J. Hnízda a

ještě si při tom užila příjemné koupele. Není divu, že po několika cvičeních ve vaně si zašla na

kafíčko. Artróza však postupuje ....

 

     

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

http://www.tcpdf.org

